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Abstract (en)
[origin: WO8804092A1] The electric connection between the control circuits (13, 14) of a probe and the metallized faces (5, 6) of the piezoelectric
elements (2) of said probe is provided by metallizations (6, 8) made on parts, support (1) or blade (4) in contact with said metallized faces. The
mechanical and electric connection between said metallizations may be provided by a thin layer of non-conducting glue (19, 20).

Abstract (fr)
La liaison électrique entre les circuits (13, 14) de commande d'une sonde et les faces métallisées (5, 6) des éléments (2) piézo-électriques de cette
sonde est assurée par des métallisations (7, 8) réalisées sur des pièces, support (1) ou lame (4) au contact de ces faces métallisées. La liaison
mécanique et électrique entre ces métallisations peut être assurée par une mince couche de colle (19, 20) non conductrice.
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